



Exclusive Offer to Lingnan University Alumni
嶺南大學校友專享優惠

Enjoy 20% off on Craftsmanship & Design fee of Pure Gold products.

凡購買足金類產品，手工設計費可享 8 折優惠

Terms & Conditions

- This offer is applicable to Hong Kong and Macau CHOW TAI FOOK branches (except Hong Kong Disneyland branch and Disneyland Castle branch).
此優惠適用於港澳全線周大福分行 (香港迪士尼樂園分行及香港迪士尼城堡店除外)
- This offer is valid from 1 Nov 2022 to 31 Dec 2023.
此優惠有效期由 2022 年 11 月 1 日至 2023 年 12 月 31 日
- This offer is only applicable by presenting this flyer upon purchase.
此優惠只適用於出示此傳單以證明身份
- This offer cannot be used in conjunction with other promotion offers (including any offer, Gold Club/Jewellery Club redemptions, Chow Tai Fook Membership Programme reward coupons/ Member Reward Bonus Points and Promotion Coupons issued by CHOW TAI FOOK).
此優惠不可以任何方式與其他優惠同時使用(包括任何優惠、金會/珠寶會標會、周大福發出之周大福會員計劃回贈禮券/VIP購物獎賞積分/營銷推廣禮券)
- This offer cannot be used in connection with the purchase of Corporate gifts orders and other customer orders.
此優惠不適用於企業禮品客訂及其他客訂貨品
- This offer is not applicable to the purchase of pure gold nuggets.
此優惠不適用於購買金粒
- Chow Tai Fook Jewellery Co. Ltd. reserves the right to amend and cancel any of these terms and conditions and any related promotions at any time without further notice. In case of any dispute hereunder, the decision of Chow Tai Fook Jewellery Co. Ltd. shall be final and binding.
周大福珠寶金行有限公司保留隨時更改、取消有關條款及活動之權利，無須另行通知。如有任何爭議，周大福珠寶金行有限公司保留最終決定權